
Referat styremøte i FAU  
 
Dato: 01.10.19 
Sted: Skulekjøkkenet 
Tilstade: Kåre, Stein Tore, Laila, Silje, Elfrid, Liv Janne, Tora 
Forfall: Marian, Elise, Anne, Hilde 
Referent: Tora 
 
Saksliste 
 

Sak 
nr 

Sak Oppsummering Oppfølging/ansvar 

1 Godkjenning av 
referat og saksliste  

Kjem tilbake til skuleskyss.  

2 Skulejoggen Alternativ rute vart vedtatt i år, for å 
unngå at elevane spring langs 
hovudvegen. Treng ikkje varseltrekantar i 
år. Koppar og saft er i boks. Me har nok 
vaksne. 

Tora 

3 Refleksdag 17.oktober er refleksdag. Malvin Kvamme 
som er politikontakt er invitert til å 
komma til skulen for å ha fokus på lys på 
syklar. Det er ikkje alle som syklar, 
alternativ til dei? Fokus på all form for 
refleks. Dei får utlevert refleksar frå 
skulen. Styret ønsker at det skal vere 
fokus på at alle har refleks. Kåre sjekker 
med Morten om det er tilfellet at elevane 
får sykkellys og refleksvest. Også 
oppfordre til at skulen leverer ut refleks 
og lys i forkant av den 17.10. 
Liv Janne og Kåre kan vere med denne 
morgonen. 
Kåre har sjekka ut med leiar på Naf banen 
ift om me kan bruka banen til 
arrangement. Han er positiv til dette, me 
kan låna banen gratis. Forslag om å starte 
dette fom neste år, arr kvart anna år for 
6. og 7. kl., året FAU ikkje arr julefest. 
Kunne også hatt lastebil for å 
demonstrera blindsonar. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kåre 
 
 
 
Liv Janne 

4 Møteplan, årshjul Møter: 
26.11.19 kl 19.30,  
28.01.20, kl 19.30 
24.03.20, kl 19.30 
26.05.20 kl 19.30 

 
 
 
 
 



 
FAU lagar forslag til årshjul som evt kan 
diskuterast i klassane. Innspel om at FAU 
ikkje deltar på skulejogg og bøssebæring. 
Forslag om at det kan tas opp i TKFU om 
FAU på skulane skal ha ansvar for 
bøssebæring. Me vil ikkje vere 
usolidariske ift dei andre skulane. Fom 
neste år deltar ikkje FAU på skulejoggen.  
Spøkelsesfest/Halloween vil me 
arrangera. Det var suksess i fjor. Det var 
då delt i to. 
Julefest vil FAU vere med på. Karneval blir 
vurdert på møte i januar. 
Sommaravsl vert planlagt til våren. 
FAU ønsker at 17. mai komite ber om 
godkjenning av program. Ber om 
programforslag til 26.11.  

 
 
 
 
 
Elfrid 
 
 
 
 
 
 
 
 

5 Skuleskyss, taxi Morten skal invitere til eit møte saman 
med Kåre for å ha dialog rundt dette. 
Maren skal også følge opp politisk ift 
skuletider og skyss som gjeld heile 
kommunen. 

 

6 Innkalling, saksliste Det må være informert ei veke før 
styremøte kva sakslista er. Då kan kl.repr 
sjekke ut med klassen dersom noko bør 
drøftast med alle i forkant av møtet. 

Kåre legg dette ut 
på skulen si 
heimeside, 
Morten hjelper 
med dette. 

 


